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Vragen & Antwoorden

Vragen Antwoorden

Wat zijn tot nu toe de kosten geweest van 
de voorbereidingen van het pasjes 
systeem?  

De markconsulatie zat in de offerte voor het 
voorbereiden van de invoering van Diftar. 
Naar aanleiding van de marktconsultatie is de 
voorbereiding op “pauze” gezet. De 
werkzaamheden zullen weer worden 
opgestart als de gemeenteraad hier groen 
licht voor geeft. Ten behoeve van het 
voortraject is er niet apart bijgehouden welk 
deel van de inspanning is gegaan naar de 
voorbereiding van het pasjessysteem.  Wel is 
er personele inzet geweest voor het opstellen 
van memo’s en informatieavonden naar 
aanleiding van vragen van de gemeenteraad.

Hoeveel gft containers zijn er nu werkelijk 
in gebruik?  

In het postoverzicht van 20 november 2019 
heeft u hierover een memo ontvangen. Toen 
is aangegeven dat van de 3.966 adressen 679 
adressen de GFT-container hebben 
geweigerd. Op dit moment zijn er dus 3.287 
GFT-containers in gebruik.

 Hoeveel gft word er opgehaald ?  En is 
dit conform de verwachting?  Valt het 
lager uit of juist hoger ?

Vanaf de invoering, midden september vorig 
jaar, tot en met maart 2020 is er 200.420 kilo 
GFT aan huis opgehaald. Dit komt voor ruim 
een half jaar neer op 27 kg per inwoner met 
een GFT-container. Eerder is met de raad een 
verwachte hoeveelheid van 65 kg per jaar 
gecommuniceerd.
Het is moeilijk om in dit stadium al een 
voorspelling te doen voor de lange termijn en 
een grondig inhoudelijk oordeel te vellen, al 
stellen de eerste cijfers niet teleur. De 
gemeente zit immers nog in de startfase, 
seizoensinvloeden hebben effect op de 
opbrengt van bijvoorbeeld tuinafval, de invoer 
van diftar zal vermoedelijk een positief effect 



hebben en de hoogbouw moet nog worden 
aangesloten. 

Wordt PMD nog goed ingezameld ?  In de afgelopen 3 jaar is de onderstaande 
hoeveelheid PMD uit de PMD containers 
ingezameld.
2017: 144.860 kg
2018: 146.280 kg
2019: 200.200 kg

Er is dus en duidelijke stijging te zien van de 
hoeveelheid ingezamelde PMD. 


